
Zápis z jednání komise Zdravá Dvacítka a strategický rozvoj  

Číslo jednání: 2/2023 

Datum konání: 8.3.2023  

Přítomni: Hana Čížková (předsedkyně), Josef Straka, Amália Klímová 

Nepřítomni: Barbora Stýblová, Lenka Friedelová 

Hosté: Hana Markulinec Moravcová, místostarostka, Jaroslav Kočí ml., radní, 

Veronika Jáně, koordinátorka  projektu Zdravá městská část a MA21 

Jednání se konalo v Kulturně komunitním centru, Náchodská 754 od 17 hodin 

Body jednání: 

1. Stanovení náplně činnosti komise. Přítomní došli k závěru, že dosavadní náplň 

činnosti komise  Zdravá Dvacítka a strategický rozvoj není třeba měnit a komise bude 

pokračovat ve stejném rozsahu. 

Náplní činnosti Komise Zdravá 20 a strategický rozvoj je zejména: 

a. podporování aktivit místních organizací (neziskových, veřejných i 

soukromých), zvláště těch, které spolupracují v rámci projektu Zdravá MČ a 

MA21 

b. doporučení k přidělování finančních prostředků v rámci participativního 

rozpočtu – zapojování veřejnosti do přípravy dílčích investičních i 

koncepčních záměrů rozvoje městské části, 

c. iniciace, sledování a zjišťování názorů veřejnosti k rozvoji městské části, 

d. vydávání stanovisek a doporučení pro RMČ a ZMČ k procesům zapojení 

veřejnosti do rozhodování a k vlivům záměrů a činností na udržitelný rozvoj 

městské části, 

e. podílí se na vyhodnocování akčního plánu v rámci strategického plánování   

f. podávání návrhů na jmenování a odvolávání svých členů. 

2. Pí Hana Markulinec Moravcová informovala, že RMČ schválila částku 500 tisíc na 

projekty v rámci participativního rozpočtu. Vzhledem k časové náročnosti přípravy 

projektů je předpoklad, že v letošním roce proběhne příprava a schválení projektů a 

realizace se uskuteční v následujícím roce. 

3. P. Josef Straka navrhl vyhodnotit aktuální plnění akčního plánu MČ a požádal o 

zdůvodnění neplnění některých položek. Částečnou informaci k jednotlivým položkám 

podal na místě p. Jaroslav Kočí.  

 

4. Pí Veronika Jáně předložila návrh plánu akcí MČ Praha 20 na rok 2023 ve spolupráci 

s místními spolky a příspěvkovými organizacemi. Celkově obsahuje plán 20 akcí, 

z toho cca 12 potřebuje při realizaci spolupráci pracovníků MH, např. stavbu stánků. 

P.Jaroslav Kočí poukázal na problém při jejich zajištění, protože se jedná převážně o 

dny pracovního klidu.  



Částečným řešením by bylo spojení některých akcí do jednoho termínu. Z následné 

diskuse vyplynulo, že toto řešení bude pro pořadatele akcí těžko přijatelné a organizačně 

nesnadné. 

Pí Hana Čížková navrhuje místo poskytování náhradního volna, které komplikuje 

provoz MH, víkendovou práci zaměstnancům MH v souladu se ZP proplatit. Přibližně 

12 dnů v roce by nemuselo být pro rozpočet zásadním problémem. 

Návrh projedná s pí místostarostkou Hanou Markulinec Moravcovou. 

 

Jednání bylo ukončeno v 18.30. Pozvánka s termínem příštího jednání bude členům 

komise včas zaslána. 

 

 

Zapsala: Hana Čížková 


